
 

 

Zápis č. 8/2023 ze dne 17.5.2023 

z jednání Komise obecního majetku  

Rady městské části Praha 1 

 

Datum a místo jednání: 17.5.2023, 16.00 hod., místnost č. 212, MČ P1, Vodičkova 18/681, Praha 1  

 

Přítomni prezenčně: M. Jirásková (předsedkyně komise), M. Motl (místopředseda komise), P. 

Čižinský (člen komise), T. Macháček (člen komise), R. Höhne (člen komise), L. Klimt (odborník 

komise), A. Mešťák Fraňková (členka komise), P. Vaněk (stálý host komise) 

 

Omluveni: P. Vlasák (člen komise), T. Pacner (odborník komise), A. Kazda (stálý host komise) 

 

Částečná neúčast: M. Motl a P. Čižinský (příchod v 16.05 hod) 

 

Hosté ÚMČ Praha 1 přítomni prezenčně: T. Heres (místostarosta MČ P1), K. Grabein Procházka 

(radní MČ P1), V. Ryvola (radní MČ P1 od 17.25 hod), J. Perlíková Drdová (vedoucí OBN/OTMS), 

K. Sýkora (vedoucí OTP/OTMS), K. Dubská (vedoucí OSN/OTMS) 

 

Přítomna prezenčně, zapsala: P. Sluková (tajemnice komise) 

 

Program jednání:  

  

1) Úvodní slovo předsedkyně Komise obecního majetku Rady MČ P1, stanovení ověřovatele 

zápisu 

2) Schválení programu Komise obecního majetku Rady MČ P1 

3) Schválení zápisů KOMA č. 7 a č. 6 

4) Rybná 25 – návrh na výpověď z nebytového prostoru 

5) Na Poříčí 37 – vícepráce – oprava fasády 

6) Železná 20 – vícepráce 

7) Pronájem nebytové jednotky 104 v domě č. p. 375 k. ú. Nové Město, 28. října 9, Praha 1 

8) Pravidla pro nakládání s pozemky pro využití SVJ (dvory) 

9) Kněžský refektář na Petříně – altány – nájemní smlouvy, žádost o prodloužení smlouvy k bytu 

10) Pařížská 24 – uplatnění opce na prodloužení doby nájmu 

11) Různé    
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1) Úvodní slovo předsedkyně Komise obecního majetku Rady MČ P1 

Předsedkyně komise M. Jirásková jednání zahájila v 16.00 hod. Přítomni 4 členové komise, 1 

odborník komise a 1 stálý host. Je přítomen T. Heres (místostarosta MČ P1), J. Perlíková Drdová 

(vedoucí OBN/OTMS), K. Dubská (vedoucí OSN/OTMS), K. Sýkora (vedoucí OTP/OTMS). 

Komise je usnášeníschopná. Ověřovatelem zápisu pověřila předsedkyně komise T. Macháčka, který 

pověření přijal. O tomto bylo hlasováno.  

 

KOMA pověřuje T. Macháčka jako ověřovatele zápisu – schváleno  Usnesení KOMA č. 1/8/2023 

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

2) Schválení navrženého programu 

 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

Proběhla diskuse k navrženému programu. Do bodu Různé se zařazuje bod o situaci neoprávněně 

užívaného bytu v objektu Novomlýnská 3/1263 

 

KOMA schvaluje program dnešního jednání - schváleno                      Usnesení KOMA č. 2/8/2023 

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

3) Schválení zápisů KOMA č. 6 ze dne 19.4.2023 a č. 7 ze dne 3.5.2023 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

Proběhla diskuse k zápisům č. 6 a č. 7. 

 

Zápisy KOMA č. 6 a č. 7 byly schváleny - schváleno                              Usnesení KOMA č. 3/8/2023 

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

16.05 hod – na jednání se dostavili P. Čižinský a M. Motl  – přítomno 7 členů komise 

 

 

4) Rybná 25/732 – návrh na výpověď z nebytového prostoru 

Předkladatel: M. Jirásková  

 

Tento bod je projednávám na základě podnětu Komise pro obchod a služby. 

 

Předmět nájmu: nebytová jednotka číslo 732/101 v 1. podzemním a 1. nadzemním podlaží domu, 

výměra cca 101,2 m2, nájemce: MEDITOP CZECH, IČ: 08509387, nájemní smlouva ze dne 11. 4. 



Zápis KOMA č. 8 ze dne 17.5.2023  

3 

 

2022 (výběrové řízení č. 9, usnesení číslo UR22_0281 ze dne 8. 3. 2022) na dobu určitou 5 let (tj. 

do 11. 4. 2027) + 5 let opce, účel nájmu: prodejna potravin, drogerie, smíšené zboží, kolaudovaný 

stav: prodejna potravin. 

 

Aktuální nájemné: 125.660 Kč/měsíc. 

  

Kauce je složena ve výši 366.000 Kč. Stavební úpravy: NE. Nájemci byla dne 5. 1. 2023 zaslána 

předžalobní výzva k úhradě dluhu ve výši 720.194 Kč, tuto částku v průběhu měsíce února doplatil. 

Dále mu byla zaslána výzva ze dne 23. 3. 2023 k dodržování účelu nájmu a úhrady nedoplatku na 

nájemném. Na tuto výzvu reagoval zasláním reakce ve smyslu, že se domnívá, že účel nájmu dodržuje 

a nedoplatek na nájemném bude v nejbližší době uhrazen. Dne 12. 4. 2023 byl na Komisi obchodu a 

služeb Rady MČP1 projednán podnět občanů ve věci nabízeného sortimentu v Minimarketu. Komise 

konstatovala, že provozovna nenaplňuje svou nabídkou občanskou vybavenost v daném místě a 

doporučuje Radě MČ P1 ukončit nájemní poměr s nájemcem tohoto prostoru. Dne 17. 4. 2023 

byl OTMS doručen výsledek kontroly živnostenské odboru Úřadu MČ Praha 1 s tím, že nájemce má 

uzavřenou "Smlouvu o podnájmu nebytových prostor sloužících k podnikání" ze dne 2. 2. 2023 a 

podnikatelskou činnost zde realizuje společnost Mai Benlla group s.r.o., IČ 0844886.  (nadále 

převažuje prodej alkoholických a nealkoholických nápojů). Dle potvrzení FIN má nájemce ke dni 26. 

4. 2023 nedoplatek na nájemném ve výši 125.660 Kč. 

 

Členové komise se shodli, že je nutné, aby OTMS 1x měsíčně předkládal na jednání KOMA přehled 

všech dluhů u nebytových prostor včetně úroků z prodlení. 
 

KOMA bere na vědomí usnesení KOOS č. 22/4/2023 ze dne 12.4.2023. KOMA konstatuje, že 

nájemce neplní podmínky stanovené nájemní smlouvou a doporučuje Radě MČ P1 udělit 

tomuto nájemci výpověď z nájmu. KOMA dále doporučuje zaslat nájemci výzvu v souladu 

s článkem VI., písmena B, odst. 2 smlouvy, a to na základě podnětu z kontroly živnostenského 

odboru – schváleno                                                                                  Usnesení KOMA č. 4/8/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 0         Nehlasoval: 1    

                             

 

5) Na Poříčí 37/1061 – vícepráce – oprava fasády 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

Tento bod byl projednáván již na 7. KOMA dne 3. května 2023: 

 

K projednání tohoto bodu se dostavil zástupce společnosti Almdata, s.r.o. K. Sýkora seznámil 

přítomné členy komise s průběhem opravy fasády domu Na Poříčí 37/1061. Společnost Almdata, 

s.r.o. je po termínu s dodáním fasády, kdy Rada MČ P1 nerozhodla ohledně posunutí termínu o 5 

týdnů s tím, že dodavatel MČ Praha 1 písemně neinformoval o počasí do 24 hodin, ale provedl to jen 

při prvním kontrolním dni po předání staveniště (článek VIII, bod 6) Práce přerušeny nebyly, protože 

zároveň probíhala repase a někde výměna za nová okna, otloukání omítek a zároveň jednání s NPÚ 

ohledně konkrétního postupu při repasi kamenných a fasádních prvků. Členové komise se zároveň 

seznámili se změnovým listem, ze kterého vyplývají vícepráce ve výši 656.614,27 Kč a méněpráce ve 

výši -213.440 Kč. Členové komise o tomto bodu dlouze diskutovali a kladli otázky přítomnému 

hostovi, na dotazy odpovídal i K. Sýkora. V diskusi bylo navrženo, aby samotné hlasování bylo 

neveřejné, předsedkyně komise M. Jirásková o tomto návrhu dala hlasovat. 
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Další jednání KOMA a hlasování k tomuto bodu jsou neveřejné – schváleno 

                                                                                                                Usnesení KOMA č. 6a/7/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Hlasování: 

Pro: 9  Proti: 0 Zdržel se: 0                                    

 

KOMA doporučuje Radě MČ P1 neuplatnit smluvní pokutu vůči dodavateli společnosti Almdata, s.r.o. 

a poskytnout zhotoviteli přiměřenou lhůtu pro dokončení díla – schváleno 

                                                                                                               Usnesení KOMA č. 6b/7/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 4                                    

 

Členové komise se dotazovali přítomného K. Sýkory na podrobnosti ve věci nutnosti víceprací 

k tomuto dílu. Shodují se, že veškeré změny jsou odsouhlaseny technickým dozorem a KOMA 

nepřísluší rozhodovat o odborných stavebně-technických parametrech. 

 

KOMA bere na vědomí informace OTMS a předložené podklady (změnový list, TDI, stavební 

deník) – schváleno                                                                                 Usnesení KOMA č. 5/8/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 1  

 

 

6) Železná 20/493 – vícepráce k dílu rekonstrukce bytové jednotky 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

V domě probíhá kompletní rekonstrukce bytové jednotky. Členové komise se dotazovali přítomného 

K. Sýkory na podrobnosti ve věci nutnosti víceprací k tomuto dílu. Shodují se, že veškeré změny jsou 

odsouhlaseny technickým dozorem a KOMA nepřísluší rozhodovat o odborných stavebně-

technických parametrech. 

 

KOMA bere na vědomí informace OTMS a předložené podklady (změnový list, TDI, stavební 

deník) – schváleno                                                                                 Usnesení KOMA č. 6/8/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Hlasování: 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

 

7) Pronájem nebytové jednotky 104 v domě č. p. 375 k. ú. Nové Město, 28. října 9 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

P. Vaněk informuje členy komise o schůzce s právním zástupcem společnosti BB Chodov s. r. o., 

která vyhrála výběrové řízení na pronájem nebytové jednotky 104 v domě č. p. 375 k. ú. Nové Město, 

28. října 9, Praha 1. Tuto jednotku v současné době bez právního důvodu užívá společnost Kitchen 

The Address, která se s MČ P1 soudí o platnost využití opce k prodloužení doby nájmu. Výherce 

výběrového řízení informoval OTMS o možnosti pravděpodobně se dohodnout s neoprávněným 

uživatelem na odstupném za bezproblémové vyklizení a předání prostor, toto odstupné, zřejmě v řádu 

milionů korun, se negativně promítne do kalkulace návratnosti, proto požaduje smluvně upravit opci 
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na prodloužení smlouvy (vysoutěženo je 5+5) tak, aby ji mohl uplatnit za předem stanovených 

podmínek opakovaně.  

 Členové komise diskutovali o žádosti vítěze výběrového řízení, zda by v takovém případě nedošlo 

k porušení podmínek výběrového řízení i přesto, že nabídka je pro MČ P1 atraktivní ve smyslu 

rychlého ukončení soudního sporu a hrazení výrazně vyššího nájemného novým nájemcem. Původní 

nájemce hradí 168.573 Kč/měsíc, BB Chodov, s.r.o. zvítězila ve výběrovém řízení s nabídkou 

231.500 Kč/měsíc. Z diskuse vyplynulo, že v případě, že by se tento záměr realizoval, bude 

zveřejněn.  

 

KOMA žádá OTMS, aby i nadále pokračoval s vítězem výběrového řízení v jednání a 

doporučuje Radě MČ P1 umožnit budoucímu nájemci jednání s uživatelem předmětného 

prostoru za účelem vyřešení smírného řešení soudního sporu mezi stávajícím uživatelem 

nebytového prostoru a MČ Praha 1 s tím, že pakliže dojde na základě tohoto jednání k vyklizení 

nebytového prostoru stávajícím uživatelem, bude umožněno budoucímu nájemci uplatňovat 

právo na prodloužení nájemního vztahu o dalších 5 let (5+5+5), a to za podmínky navyšování 

ceny nájmu po prvních 10 letech, na základě znaleckého posudku na cenu obvyklou v případě, 

že cena stanovená znaleckým posudkem bude vyšší, než v tu dobu výše nájemného stanovená 

nájemní smlouvou – schváleno                                                              Usnesení KOMA č. 7/8/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

 

8) Pravidla pro nakládání s pozemky pro využití SVJ (dvory) 

Předkladatel: M. Jirásková 

K. Dubská seznámila přítomné členy komise s návrhy dalšího nakládání s pozemky (dvory) pro 

využití SVJ. K tomuto bohu proběhla dlouhá diskuse, ve které zazněly různé názory, P. Čižinský 

např. uvedl, že je proti prodeji jakýchkoli nemovitostí, dále bylo řešeno, že MČ Praha 1 tyto pozemky 

negenerují žádný zisk, ale pouze náklady, o dvory není řádně pečováno, protože MČ Praha 1 nemá 

dostatek finančních prostředků, aby se všechny tyto pozemky mohly opravovat, snižuje to tak kvalitu 

bydlení vlastníků bytů v domech. L. Klimt představil ostatním svůj zpracovaný návrh nakládání 

s pozemky i dalším majetkem ve vlastnictví MČ Praha 1. P. Vaněk informoval o možnosti prodeje 

dvorů formou leasingu pro SVJ.  

KOMA přerušuje projednávání tohoto bodu, L. Klimt zašle všem členům svůj návrh 

k prostudování, P. Vaněk zpracuje podmínky leasingu. 

 

 

 

9) Kněžský refektář na Petříně, altány, nájemní smlouvy, žádost nájemce o prodloužení     

smlouvy k bytu 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

Nájemce požádal o prodloužení nájemní smlouvy k bytu. 

 

KOMA přerušuje projednávání tohoto bodu do příštího jednání dne 31.5.2023 
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10) Pařížská 24/129 – uplatnění opce na prodloužení doby nájmu 

Předkladatel: M. Jirásková 

Nájemce nebytové jednotky č. 129/101 v domě č. p. 129 k. ú. Staré Město, Pařížská 24, společnost 

Leasing Barock s. r. o., IČ: 27895858, žádá o prodloužení nájemní smlouvy o dalších 5 let. 

V současné době nemá právo uplatnit opci, proto k prodloužení nedochází automaticky, ale 

s prodloužením musí vyslovit souhlas Rada městské části Praha 1. 

Výběrové řízení (usnesení číslo u96_0294 ze dne 10. 6. 1996), Nájemní smlouva byla uzavřena 

původně se společností BRASSERIE MOZART, spol. s r.o., a to dne 12. 6. 1996. 

Jako účel nájmu byl s nájemcem sjednán provoz italské kavárny a restaurace. Doba nájmu do 13. 6. 

2006 (10let) s přednostním právem uzavřít nájemní smlouvu na dobu neurčitou za jinak stejných 

podmínek v případě, že o toto nájemce požádá 5 měsíců před ukončením platnosti stávající nájemní 

smlouvy, nájemné ve výši 2.322.000 Kč/rok, tj. 12.000 Kč/m2/rok. 

Dne 1. 4. 1997 byl uzavřen Dodatek č. 1 – ujednání ohledně provizorního nájemného ve výši 100 

Kč/m2/rok od 12. 6. 1996 do 31. 3. 1997. 

Dne 1. 7. 1997 byl uzavřen Dodatek č. 2 – ujednání ohledně snížení nájemného na částku 100 

Kč/m2/rok u upravovaných prostor od 1. 4. 1997 do 30. 6. 1997. 

Dne 7. 7. 1997 byl uzavřen Dodatek č. 3 – ujednání ohledně účelného zhodnocení nemovitosti 

v celkové výši 4.361.412,30 Kč (odečítání investic 1.246.118 Kč po dobu 42 měsíců, částka placená 

v penězích 1.075.882 Kč). 

Dne 24. 3. 2000 byl uzavřen Dodatek č. 4 – ujednání ohledně účelu nájmu, tj. stylová italská kavárna 

s restaurace bez provozu hracích přístrojů (automatů), ujednání ohledně 4 % valorizace, provozní 

doba max. do 22 hodin (pronajímatel si vyhrazuje právo do odvolání udělit svůj písemný souhlas 

k prodloužení provozní doby do 24 hodin – tento je však oprávněn kdykoli bez udání důvodů 

s okamžitou platností písemně odvolat, ujednání ohledně povinnosti uzavřít smlouvu o odvozu a 

likvidaci odpadu. 

Dne 6. 11. 2002 byl uzavřen Dodatek č. 5 – ujednání ohledně valorizace podle indexu cen ČSÚ „702“. 

Dne 15. 11. 2002 byl uzavřen Dodatek č. 6 – v souladu s usnesení číslo u02_0566 ze dne 16. 9. 2002 

(sleva za povodně), ujednání ohledně zákonných úroků z prodlení. 

Dne 21. 8. 2003 byl uzavřen Dodatek č. 7 – souhlas pronajímatele s tím, aby nájemce prováděl 

odepisování nadstandardních stavebních úprav ve smyslu § 28 odst. 3 zák. č. 586/1992 Sb., o daních 

z příjmu. 

Dne 28. 11. 2003 byl uzavřen Dodatek č. 8 – sleva na nájemném ve výši 3 % za období od 21. 11. 

2003 do 30. 11. 2003 z důvodu omezeného užívání předmětu nájmu (rozkopaný chodník před 

kavárnou s restaurací). 
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Dne 10. 5. 2004 byl uzavřen Dodatek č. 9 – v souladu s unesením číslo u03_0836 ze dne 27. 10. 2003 

(odpuštění valorizace) a v souladu s prohlášením vlastníka, doba nájmu určitá do 12. 6. 2006, 

nájemné ve výši 2.924.469 Kč ročně. 

Dne 21. 9. 2004 byl uzavřen Dodatek č. 10 – v souladu s unesením číslo u04_0215 ze dne 22. 3. 2004 

(podmínky prodloužení nájemní smlouvy), tj. prodloužení smlouvy do 16. 8. 2023, pokud nájemce 

zajistí vydání pravomocného povolení na stavební úpravy v suterénu nemovitosti, pokud se tak 

nestane, skončí nájemní vztah 12. 6. 2006, jak bylo uvedeno v původní nájemní smlouvě. 

Dne 2. 12. 2004 byl uzavřen Dodatek č. 11 – poskytnutí slevy na nájemném ve výši 30% za období 

od 8. 6. 2004 do 22. 6. 2004 z důvodu omezeného užívání předmětu nájmu. 

Dne 25. 10. 2010 byl uzavřen Dodatek č. 12 – v souladu s usnesením číslo UR10_1344 ze dne 12. 

10. 2010 (změna nájemce z důvodu reorganizace skupiny Pravda Group na společnost Leasing 

Barock s.r.o., IČ 27895858). 

Dne 4. 1. 2011 byl uzavřen Dodatek č. 13 – v souladu s přechodem na přímé financování. 

Nájemce požádal o kompenzaci škody, dne 18. 5. 2011 byly před restaurací započaty práce na opravě 

chodníku, které mají trvat 2 - 3 týdny. Dle sdělení technika OIN.KAS se jednalo o výměnu 

vodovodního řádu, kterou provádí Pražská vodohospodářská společnost. Komise obecního majetku 

Rady MČ Praha 1 se uvedenou záležitostí zabývala na svém jednání dne 15. 6. 2011 s tím, že 

vyslovila nesouhlas s poskytnutím kompenzace škody. Rovněž tak Rada MČ Praha 1 usnesením číslo 

UR11_0799 ze dne 28. 6. 2011 toto neschválila. 

Dodatkem č. 14 ze dne 13. 7. 2015 byl nájemní vztah sjednán na dobu určitou do 16. 8. 2023. Dále 

bylo ujednáno, že pokud nájemce nejpozději 3 měsíce před ukončením účinnosti smlouvy písemně 

požádá pronajímatele o prodloužení smlouvy a pokud budou povinnosti nájemce vyplývající ze 

smlouvy řádně plněny, prodlužuje se doba nájmu automaticky o dalších 5 let s tím, že ostatní 

podmínky smlouvy zůstávají beze změny. 

Účel nájmu byl upraven takto: „Nájemce bude prostory užívat jako stylovou italskou restauraci bez 

provozu hracích přístrojů (automatů) a prodej značkového módního textilu a módních doplňků“ 

Formulace účelu nájmu byla následně (datován 17. 8. 2015) interpretována dopisem starosty městské 

části tak, že oba účely nemusí být provozovány současně. 

Aktuální nájemné: 263.814 Kč/měsíc 

Nájemce dne 09.1.2023 oznámil, že uplatňuje právo opce dle čl. I. odst. 3 nájemní smlouvy, tj. 

prodloužení nájmu do 16.8.2028. 

OTMS si vyžádal právní stanovisko k prodlužování smluv formou opce. Právní posouzení zpracoval 

advokát Mgr. Václav Jindra, který se v tomto konkrétním případě přiklonil k názoru, že nárok na opci 

byl zachován, pokud pronajímatel akceptuje případné důvody pro prodlení s úhradou cca 40 dnů 

v období 5/2020, tedy za situace, kdy od března 2020 byl nouzový stav, tzv. lockdown, a byly povinně 

uzavřeny restaurace a obchody. P. Čižinský uvedl, že opce nemá být odměnou nájemci, ale je to 

prostředek, který umožňuje MČ Praha 1 se nájemce dříve zbavit. Ostatní členové KOMA s tímto 

názorem nesouhlasí. 
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KOMA doporučuje Radě MČ Praha 1 postupovat dle právního stanoviska k prodlužování 

smluv formou opce ze dne 20.3.2023, vypracovaného Mgr. Václavem Jindrou, advokátem. Dále 

KOMA doporučuje před rozhodováním v Radě MČ Praha 1 zjistit přes OTMS důvod pro 

prodlení v platbách nájemného v období 5/2020 – schváleno             Usnesení KOMA č. 10/8/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 1 Zdržel se: 0                                                  P. Čižinský hlasoval PROTI 

 

 

11) Různé 

 

- Novomlýnská 3/1238 – neoprávněné užívání bytu  

 

Předkladatel: M. Jirásková 

 

Tento bod byl projednáván již na KOMA dne 3.5.2023: 

 

Na jednání KOMA se dostavili nájemníci z domu Novomlýnská 3/1238, kteří informovali přítomné 

členy komise o skutečnosti, že, jeden z bytů v domě je jeho nájemcem, v rozporu s nájemní smlouvou, 

pronajímán. V bytě je hluk, společné prostory jsou znečišťovány odpadky, požádali o řešení této 

situace. P. Vaněk informoval, že OTMS se situací zabývá a na příští jednání komise dne 17. května 

2023 připraví podkladové materiály k projednání komise.  

 

KOMA přerušuje projednávání tohoto bodu a žádá OTMS, aby na příští jednání KOMA dne 17. 5. 

2023 byly poskytnuty potřebné podklady k této věci  – schváleno            Usnesení KOMA č. 4/7/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

 

Hlasování: 

Pro: 8  Proti: 0 Zdržel se: 0  

 

J. Perlíková Drdová seznámila přítomné členy s potřebnými podklady v této věci. Z důvodu GDPR 

nejsou součástí zápisu podrobnosti, které by identifikovaly uživatele bytu, členům KOMA jsou 

všechny náležitosti známy. 

 

KOMA doporučuje Radě MČ P1 ukončit nájemní vztah u předmětného bytu výpovědí – 

schváleno                                                                                                    Usnesení KOMA č. 11/8/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Na závěr předsedkyně KOMA poděkovala přítomným za účast na jednání a v 18.20 hod. jej ukončila.  

 

ověřovatel zápisu:                            předsedkyně komise: 

 

…………………………………..     ………………………………….. 

         Mgr. Tomáš Macháček                                                                       Mgr. Monika Jirásková 

 

 

 

Příští komise se koná ve středu 31.5.2023 od 16.00 hod. 


